
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 
dne 23.6. 2014 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 
Přítomno:    5 členů zastupitelstva (Štěpán Dejmek omluven) 

                          4  občané 
                          
 
Zasedání bylo:  zahájeno v 17,00 hodin 
                             ukončeno v 18,10 hodin                                 
 
PROGRAM:  
Program zasedání  

1/ Seznámení s programem zasedání  

2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3/ Stanovení počtu členů nového zastupitelstva obce pro volební období 2014 - 2018 

4/ Informace k připravovanému prodeji budovy čp. 63 v majetku ZOD Roztoky – Kruh  

5/ Informace k návštěvě hodnotící komise soutěže Vesnice roku Libereckého kraje 2014 

6/ Informace k volbám do zastupitelstva obce 

7/ Diskuse 

8/ Závěr 

 
 

1/ Starosta obce přivítal všechny na zasedání a seznámil je s jeho programem. Z rodinných 

důvodů omluvil Štěpána Dejmka.  Sám navrhl vzhledem k vyhlášeným výzvám Krajským 

úřadem doplnění o podání žádosti o dotaci na výsadbu melioračních dřevin, na opravu požární 

techniky, na ohňostroj a opravu pomníků 1. A 2. světové války. Dále navrhl doplnění 

programu o schválení vyhlášení výzvy na výběr firmy na akci Výměna zdroje vytápění 

v budově Obecního úřadu a Mateřské školy v Kruhu. Potom ještě vyzval přítomné 

k případnému doplnění programu. Další návrhy nebyly, o doplněném programu bylo 

hlasováno . 

                                                                                                                                    5 hlasů pro 

 

2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 28.5.2014 provedl starosta 

obce.  Smlouva s firmou EKO-KOM byla uzavřena, zadávací dokumentace pro výběrové 

řízení na výměnu zdroje vytápění v budově obecního úřadu se zpracovává. 

  

 

3) Zastupitelstvo bylo seznámeno s povinností stanovit 85 dní před termínem voleb počet 

zastupitelů na příští volební období 2014-2018. A protože se může stát, že je prezident vyhlásí 

už na 19. – 20. září, musí současné zastupitelstvo rozhodnout o počtu nejdéle v tomto týdnu. 

Starosta vyzval přítomné k předložení návrhů a k jejich případnému opodstatnění. Jsme obec 

s méně než 500 obyvateli, v zastupitelstvu může být podle Ustanovení § 67 zák. č. 128/2000 

Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů od 5 do 15 zastupitelů. Sám navrhl ponechat stejný 

počet zastupitelů i pro příští období. Pro stejný počet byli i Roman Kužel, Jaromír Buchar, 

Lenka Kuželová. Ondřej Šír navrhl zvýšit počet na 9 z důvodu možnosti zapojení většího 

počtu občanů do řízení obce.  Po kratší diskuzi bylo hlasováno o návrhu zachovat stejný počet 

zastupitelů i pro příští volební období, to je 7 zastupitelů.  

                                                                                                                                   4 hlasy pro 

                                                                                                                                   1 se zdržel 

 



 

 

4) Starosta obce si na schůzce s předsedou ZOD Roztoky – Kruh Ladislavem Pavlatou 

vyjasnili podmínky případného prodeje čp. 63 a na jejím základě byl osloven pan Ladislav 

Morávek, aby zpracoval pro obec znalecký posudek na zmiňovanou budovu. Pan Morávek ji 

může zpracovat během prázdnin, je ale na zvážení, jestli to obec chce financovat, jestli to 

nejsou zbytečně vyhozené peníze. Starosta bude dále jednat o ceně za nemovitost a případném 

splátkovém kalendáři. Nabízená cena je pro obec vysoká. Stále však hrozí zabydlení budovy 

nepřizpůsobivými občany a co z toho vyplývá si může každý domyslet. Zastupitelstvo se po 

diskuzi rozhodlo zatím vyčkat. 

   

 

5) Ve středu 25.června přijede do obce hodnotící komise soutěže Vesnice roku Libereckého 

kraje 2014. Do soutěže jsme se letos znovu přihlásili a chceme prezentaci obce pojmout jinak 

než v loňském roce. Soustředíme se na méně stanovišť, kde by se měly prezentovat spolky a 

také se pokusíme mít více času na závěr na statku. Počasí, které hlásí zase moc pěkné není a 

budeme muset přehodnotit dopravu po obci. .  

 

 

6) Starosta seznámil přítomné s údaji k blížícím se komunálním volbám do zastupitelstev 

obcí. Volby budou 10. – 11. října. O počtu zastupitelů v příštím volebním období jsme 

hlasovali dnes proto, že bylo víc termínů a volby mohly být dříve. Kandidátní listiny se potom 

předávají registračnímu úřadu (Jilemnice) do 16 hodin 66 dnů před konáním voleb, což je  

5. srpna. Nezávislý kandidát musí mít na petici podepsáno 5% oprávněných voličů v obci, což 

v Kruhu je ke dnešnímu dni 24 a u koalice a politické strany 7%, což je 33. V Kruhu je 

momentálně 388 oprávněných voličů a evidováno 471 občanů. Z počtu občanů je stanoven  

i počet podpisů na petici pro kandidáty. 

 

7)  Starosta předložil zastupitelstvu návrh na podání žádosti o dotaci na výsadbu melioračních 

dřevin z programu Lesnického fondu Libereckého kraje. Na jednu nově vysazenou sazenici 

poskytne Krajský úřad 8,- Kč. v případě, že poptávka překročí uvolněné finance, budou 

žádosti poměrně kráceni. O podání žádosti bylo hlasováno 

5 hlasů pro 

 

8) Krajský úřad vyhlásil výzvu na podání žádosti o dotaci na opravu požární techniky 

z programu Podpora jednotek požární ochrany Libereckého kraje. Vzhledem k opravě obou 

stříkaček můžeme o dotaci požádat. 

5 hlasů pro 

 

9) Další vyhlášená výzva podporuje kulturní akce a v tomto případě můžeme žádat o dotaci na 

ohňostroj v rámci Adventního podvečeru z programu resortu cestovního ruchu, památkové 

péče a kultury Libereckého kraje 

5 hlasů pro 
 

10) Pomníky obětem 1. a 2. světové války potřebují restaurovat. Krajský úřad vyhlásil výzvu 

na podání žádosti o dotaci na opravu pomníků obětem 1. a 2. světové války z programu 

resortu životního prostředí a zemědělství 

5 hlasů pro 

 



11) Posledním doplňujícím bodem zasedání je vyhlášení výzvy na výběr firmy na akci 

Výměna zdroje vytápění v budově Obecního úřadu a Mateřské školy v Kruhu. Vzhledem 

k tomu, že se pravděpodobně sejdeme až po prázdninách, bude vhodné vyhlášení výzvy 

odsouhlasit už teď. K návrhu nebyly žádné připomínky a proto o něm bylo hlasováno. 

                                                                                                                                    5 hlasů pro 

 

 

  

 

Diskuse 
starosta – informace k úpravě parků 

- když nebude potřeba, tak další zasedání (asi poslední) až po prázdninách 

- rybník od 1. června znovu oficiálně v provozu 

 

Roman Kužel – informace o sběru elektroodpadu v obci místními hasiči 

 


